

朝陽科技大學境外學生外宿申請書  
CYUT Overseas Student Outstay Application

申請日期： 年 月 日  
Date of Apply : Year Month Date

原就讀學校 (全名) Name of Original School		(僅交換生填寫這項 This blank only for exchange student)					
寢室號碼 Dormitory No.	第 (First Dormitory 房: 1)	宿舍 Dormitory Room	系級 Major	系 Department	年 Year	班 Class	
申請人 Name of applicant			學號 Student ID	手機 Handphone			
外宿日期 Date of outstay	年 Year	月 Month	日 Date	~	月 Month	日 Date	
外宿地址 Address of outstay							
外宿原因： Reason of outstay							
同行學生 (資料需同行學生同意並親自填寫) Other outstay student (Information needs to be agreed and filled in by the other outstay student)							
※請詳細填寫同行學生姓名及電話，外宿申請須不影響學習及上課時間為原則※ Please fill in the name and handphone of the other outstay student. The application must not affect the study and class time.							
學生服務組 / 系所單位 Sector of Student Services / Department				批示 Approve			

本表蒐集之個人資料(C001辨識個人者)，於提出申請至完成申請期間於本校供必要業務聯繫之用，若未提供正確完整之資料，將無法完成申請。你得依個人資料保護法第3條行使查閱、更正個資等當事人權利，行使方式請洽本校國際暨兩岸合作處(電話：04-23323000轉3127-3130)。

The personal data collected in this form (C001 identifies individuals) will be used for the necessary business contacts in the school from the time of application to the completion of the application. If the correct and complete information is not provided, the application will not be completed. You may exercise the right to inspect and correct the rights of the parties in accordance with Article 3 of the Personal Data Protection Act. For the manner of exercise, please contact the International and Cross-Strait Cooperation Office of the University (Tel: 04-23323000 to 3127-3130).

第一聯：學生服務組/陸生輔導組存聯  
First copy for Student Services Section / Mainland China Student Advising Section

朝陽科技大學境外學生外宿申請書  
CYUT Overseas Student Outstay Application

申請日期： 年 月 日  
Date of Apply : Year Month Date

原就讀學校 (全名) Name of Original School		(僅交換生填寫這項 This blank only for exchange student)					
寢室號碼 Dormitory No.	第 (First Dormitory 房: 1)	宿舍 Dormitory Room	系級 Major	系 Department	年 Year	班 Class	
申請人 Name of applicant			學號 Student ID	手機 Handphone			
外宿日期 Date of outstay	年 Year	月 Month	日 Date	~	月 Month	日 Date	
外宿地址 Address of outstay							
外宿原因： Reason of outstay							
同行學生 (資料需同行學生同意並親自填寫) Other outstay student (Information needs to be agreed and filled in by the other outstay student)							
※請詳細填寫同行學生姓名及電話，外宿申請須不影響學習及上課時間為原則※ Please fill in the name and handphone of the other outstay student. The application must not affect the study and class time.							
學生服務組 / 系所單位 Sector of Student Services / Department				批示 Approve			

本表蒐集之個人資料(C001辨識個人者)，於提出申請至完成申請期間於本校供必要業務聯繫之用，若未提供正確完整之資料，將無法完成申請。你得依個人資料保護法第3條行使查閱、更正個資等當事人權利，行使方式請洽本校國際暨兩岸合作處(電話：04-23323000轉3127-3130)。

The personal data collected in this form (C001 identifies individuals) will be used for the necessary business contacts in the school from the time of application to the completion of the application. If the correct and complete information is not provided, the application will not be completed. You may exercise the right to inspect and correct the rights of the parties in accordance with Article 3 of the Personal Data Protection Act. For the manner of exercise, please contact the International and Cross-Strait Cooperation Office of the University (Tel: 04-23323000 to 3127-3130).

第二聯：住宿服務組存聯  
Second copy for Sector of Housing Services Section